
 

 

 

 

 

ZADNJI GOST V LETU 2020 JE BIL GREGOR KRUŠIČ 
 
V zadnjem letošnjem druženju v projektu Teniško aktivni! je sodeloval direktor Tenis 
Slovenije, Gregor Krušič. Krušič je kot osmi gost v pogovoru z Anžetom Bašljem ocenil 
teniško dogajanje v letu 2020 in spregovoril tudi o načrtih za prihodnost. 
 
Leto 2020 je bilo za šport in tenis zaradi novega koronavirusa polno ovir. Kljub temu pa je Tenis Sloveniji v 

sodelovanju s klubi uspelo organizirati več kot 100 turnirjev, tik pred iztekom leta tudi Telemach člansko državno 

zimsko prvenstvo, na katerem je nastopilo več kot 200 igralk in igralcev. Ob tem pa v pisarni TS ves čas skrbimo 

tudi za to, da bi se tenis čimprej vrnil v naš vsakdan: “Vsak ponedeljek pošljemo dopis tako vladi kot tudi 

direktorici Direktorata za šport v katerem opozarjamo, da je tenis zdrav in varen šport. Želimo si vrnitve 

trenažnih procesov, želimo pa tudi, da se na igrišča vrnejo rekreativni igralci. Ta pritisk izvajajo tudi 

ostale panožne zveze. Šport se mora sprostiti, saj gre za psihofizično dejavnost, ki je zelo pomembna. 

Ob tem pa ne smemo pozabiti tudi na gospodarske posledice,” je dejal Krušič in potem odgovoril tudi na 

vprašanje o cepljenju in pogoju za nastop na mednarodnih turnirjih: “Pogovori o tem potekajo. Po 

informacijah, ki jih imamo, vsaj za zdaj, ne bodo zahtevali cepljenja. Je pa ta tema na mizi, če lahko temu 

tako rečem. Več bomo izvedeli v naslednjih mesecih. Tako, da za OP Avstralije to ne bodo zahtevali.” 

Krušič je spregovoril tudi o viziji Tenis Slovenije, ki jo je razdelil v tri faze: “Prva faza je že zaključena. To je 

marketing. Zdaj smo v drugi fazi - nacionalni program. Trenutno se ukvarjamo z ureditvijo pravilnika. 

Tretja faza, ki prihaja v naslednjih letih pa je strateški dokument slovenskega tenisa. Osredotočili se 

bomo na vrhunski tenis. To pa vključuje tudi infrastrukturo in recimo mu nacionalni teniški center.” 

 

Več pa v posnetku. 

 

Na Tenis Sloveniji v zadnjih treh mesecih leta 2020 poteka  projekt Teniško aktivni! Gre za nadgradnjo 

prejšnjega projekta Ostani doma in bodi teniško aktiven, ki je bil zelo dobro sprejet v času karantene. Cilj projekta 

je informirati teniške navdušence in navdušenke o novostih v tem prelepem športu, ob tem pa biti tudi 

izobraževalen. S projektom želimo izkazati družbeno odgovornost in hkrati povezati čim širši teniški svet z 

različnimi zanimivostmi, ob tem pa želimo nadgraditi fizično pripravljenost tenisačev in omogočiti njihovo 

osebnostno rast. 
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https://www.facebook.com/tenisslovenia/videos/175812847626517

